
11ورزش سال پنجم
شماره   1636

پنجشنبه 
1402 .06 .09
14    صفر     1445/    31   آگوست     2023

a r m a n m e l i . i r

دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: باشگاه سپاهان اصفهان اعلام کرد: با توجه به 
توهین ها، افتراها، اقدامات مختلف رسانه ای و انتشار خبرهای 
کذب علیه باشگاه سپاهان از سوی مصطفی لشگری، مشاور 
مدیرعامل و مدیر روابط عمومی پرسپولیس، باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان از او به کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال به 
صورت رسمی شکایت کرد. همچنین با توجه به انتشار اخبار 
کذب در کانال روزنامه فرهیختگان و همچنین انتشار اخبار 
نادرست در این روزنامه علیه باشگاه فولاد مبارکه سپاهان و 
کاوه رضایی، بازیکن ارزنده این تیم، این باشگاه به همراه کاوه 
رضایی و همسر این بازیکن، شکایت رسمی خود را از این 
روزنامه انجام داد. انتظار می رود کمیته محترم اخلاق مثل 
همیشه با دقت نظر و نگاه یک سَویه، نسبت به اتهام ها و افتراها 
و شکایت هایی که در چند روز گذشته سپاهان از افراد مختلف 

به این کمیته ارسال کرده، با تسریع در عمل اقدام نماید. 

بیــن المــلل 
  سرمربی جدید تیم ملی فوتبال عربستان از خود 
برابر اتهام پشت کردن به آتزوری پس از دریافت پیشنهاد 
وسوسه کننده عربستانی ها دفاع کرد. روبرتو مانچینی برای 
چندمین بار نسبت به این گمانه زنی که او به خاطر پذیرفتن 
پیشنهاد پرزرق و برق فدراسیون فوتبال عربستانی سعودی، 
از مربیگری تیم ملی ایتالیا کناره گیری کرده است واکنش 
نشان داد. مانچینی تنها 5 روز پس از ترک تیم ملی ایتالیا 
آن هم در آستانه بازی های مرحله مقدماتی یورو 2024، 
سرمربی تیم ملی عربستان سعودی شد و گفته می شود که 
بابت قراردادش با سعودی ها 25 میلیون یورو در سال حقوق 
می گیرد. این موضوع سبب شده است که شائبه پشت کردن 
او به تیم ملی کشورش به خاطر پول مطرح شود. مانچوی 58 
ساله اما در واکنش به این در پیامی در صفحه شخصی خود در 
اینستاگرام نوشت: می خواهم از تمام آنهایی که در این چند 
روز و ساعت پرتنش اخیر از من حمایت کردند و محبت شان 
را نشان دادند تشکر کنم. بسیاری از شما از من درباره دلیل 
خروجم از تیم ملی ایتالیا و فاصله کم آن با عقد قرارداد 
بعدی ام سؤال پرسیده بودید. حدس می زنم که بعضی از شما 

به خاطر خواندن اخبار مطبوعات، 
گیج شده باشید، البته این چیز 
جدیدی نیست و شایعه پراکنی و 
تحریف واقعیت از مدت ها پیش 
وجود داشته است. مسأله زمانبندی 

هم  جدیدم  قرارداد  عقد 
من  که  است  مسأله ای 
پیش از این و در نشست 
خبری ام توضیخ دادم.

گفتم که پیشنهاد رسمی 
و قطعی که من از سوی 

نمایندگان عربستان سعودی 
دریافت کردم به 18 آگوست 

برمی گردد نه قبل از آن.

 
ایسنا: فدراسیون وزنه برداری اقدام وزنه بردار 
پیشکسوت تیم ایران در جریان رقابت های 
قهرمانی پیشکسوتان جهان را که در مغایرت 
با آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران است به شدت محکوم می کند. در بیانیه 
این فدراسیون آمده است: مواضع فدراسیون 
وزنه برداری همسو با مواضع نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران است و این فدراسیون 
ضمن در نظر گرفتن محرومیت مادام العمر حضور 
در کلیه اماکن ورزشی برای ورزشکار خاطی 
)مصطفی رجایی(، سرپرست تیم اعزامی )حمید 
صالحی نیا( را نیز از سمت خود برکنار کرده و پس 
از بررسی های بیشتر، با کلیه خاطیان نیز برخورد 
جدی و قاطع صورت خواهد گرفت. همچنین 
سجاد انوشیروانی، رئیس فدراسیون درباره 
حواشی پیش آمده در مسابقات پیشکسوتان 
جهان گفت: حواشی پیش آمده قطعا از نظر 
فدراسیون غیرقابل قبول و غیرقابل بخشش 
است. مواضع جمهوری اسلامی اولویت اصلی 
این فدراسیون است. او ادامه داد: پس از اطلاع 
از این اتفاق غیرقابل بخشش با خاطیان برخورد 
جدی صورت گرفته و ورزشکار خاطی به صورت 
مادام العمر محروم شد و پس از بررسی های 
بیش تر با کلیه خاطیان هم برخورد قاطع صورت 

خواهد گرفت. 

خارج ازمستطیل سبز

تلاش لحظه آخری بایرن مونیخ  
برای جذب هافبک فولام 

مدیران باشگاه بایرن مونیخ برای تقویت خط 
میانی تیم تحت هدایت توماس توخل در تلاش 
هستند. باشگاه بایرن مونیخ قصد دارد پیش از 
بسته شدن پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری 
یک بازیکن دیگر به تیم تحت هدایت توماس 
توخل اضافه کند و آن در پست هافبک دفاعی 
خواهد بود. بر اساس گزارش شبکه تلویزیونی 
»اسپورت وان« آلمان؛ سران باشگاه بایرن مونیخ 
که پیش از برای تقویت تیم خود در پست هافبک 
دفاعی چشم به جذب دکلان رایس و اورلین 
چوامنی داشتند، حالا نظر خود را معطوف به 
جذب ژوائو پالینیا کرده است. توماس توخل 
علاقه زیادی به این هافبک پرتغالی دارد و در 
حال برنامه ریزی برای ارائه پیشنهادی رسمی به 

باشگاه فولام است. 

خبـــــر

نکونام تنها است 

نکونام در این فصل هدایت استقلال را بر عهده دارد. باید 
بگویم من جواد نکونام را خیلی تنها می بینم و کار کردن در 
این شرایط خیلی سخت است. برای نکونام بابت این شرایط 
ناراحت هستم. من کاری به این ندارم که در زمان مدیریت 
گذشته این باشگاه چه شرایطی پیش آمده اما الان حوزه 
مدیریتی باشگاه استقلال وقتی به این تیم آمده اند با علم 
به اینکه شرایط را می دانسته اند این سمت را قبول کرده اند. 
کسی نمی تواند مدعی باشد که شرایط را نمی دانسته، وقتی 
هم می دانستید باید پای عواقب آن هم بایستید. اگر کسی 
بگوید ما شرایط باشگاه را نمی دانستیم در حال عوامفریبی 
است. وظیفه هیات مدیره باشگاه استقلال الان حمایت 
کردن از تیم و رفع مشکلات است. اگر قرار باشد آنها مدام 
مشکلات را گردن مدیریت گذشته بیندازند پس برای چه 
آمده اند؟ باشگاه استقلال از نام هر فردی بزرگ تر است و از 
خطیر خواهش می کنم به مشکلات رسیدگی کند. زشت است 
که مربیان خارجی تیم را از هتل اخراج کنند. درست است 
که باشگاه این خبر را تایید نکرده، اما تا نباشد چیزکی مردم 
نگویند چیزها! مسأله بعدی این است که خطیر باید خودش 
را به نکونام نزدیک تر کند. در واقع هر دو باید خود را به هم 
نزدیک کنند تا اختلافات کمتر شود. مدیرعامل باشگاه باید 
خواسته های سرمربی تیمش را برآورده کند. نمی شود که با 
این مدل وضعیت باشگاه در نقل و انتقالات موفق عمل کرد. 
با این وضعیتی که هست واقعا بازیکنان تیم رشادت می کنند 
که جانانه بازی می کنند. ببینید تیم رقیب هم مشکلات دارد 
و بازیکنانش در یک بازی به طور دسته جمعی آنها را عنوان 
کردند اما شما بگویید الان مشکلات استقلال بیشتر است 
یا پرسپولیس؟ وقتی در یک باشگاهی تغییر مدیریتی به 
وجود می آید باید به آن تیم شوک مثبت وارد شود نه اینکه 
شرایط سخت تر شود و اختلافات بیشتر از قبل خود را نشان 
دهد. خطیر دارد همان کاری را می کند که فتح ا... زاده کرد. 
پس برای چه باشگاه استقلال دست به تغییر مدیریتی زده 
است؟ چرا باید بازیکن خریداری شود، اما به دلیل مشکلات 
یکی یکی آنها سر از تیم دیگری درآورند؟ خطیر باید با 
بازیکنان استقلال ارتباط بگیرد و برای مشکلاتی که وجود 
دارد توضیحات بدهد. او باید در تمرینات تیم شرکت کند 
و با بازیکنان جلسه بگذارد. چه اشکالی دارد مدیرعامل در 
تمرینات تیم حضور پیدا کند؟ من یادم است زمانی که در 
استقلال بودم خود واعظ آشتیانی که مدیرعامل بود اگر موعد 
چکی می شد و پول در باشگاه نبود خودش به بازیکن زنگ 
می زد و می گفت فعلا پول نیست و باید دو هفته صبر کنید 
و اتفاقا سر همان دو هفته هم پول آماده می شد. الان خطیر 
هم باید همان کار را بکند. او در تمرین حاضر شود و اگر هر 
مشکلی در باشگاه هست به تیم منتقل کند و با سرمربی تیم 

دنبال راهکاری برای خروج از این شرایط پیدا کنند. 

سعید عزیزیان پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت گلر پرسپولیس 
در رقابت های لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 

صحبت کرد. 
   پرسپولیس دروازه بان دوم مطمئن 

ندارد!
تیم بزرگ باید دو گلر هم سطح داشته باشد، 
اگر خدایی ناکرده بیرانوند مصدوم شود چه 
کسی می تواند جای او بازی کند؟ دروازه بان 
اول و دوم تیم ها باید در حد و اندازه های هم 
باشند تا کمبودی در این پست مهم و حیاتی 
احساس نشود. امسال رقابت دشواری برای 
قهرمانی در لیگ برتر بین چند تیم وجود دارد 
و اگر پرسپولیس یک بازی را از دست بدهد از 

کورس قهرمانی عقب خواهد افتاد. 
یک  حضور  عدم  از  پرسپولیس   

مهاجم کامل نیز متضرر شده است. 
پرسپولیس باید مهاجم گلزن و ششدانگ 
جذب کند تا مشکل گلزنی اش را حل کند. 
پرسپولیس بازیکنان خوب زیادی در خط 
هافبک و دفاع دارد، اما فوروارد به اندازه کافی 
ندارد. پرسپولیس کم گل می خورد، اما در امر 
مهم گلزنی بسیار ضعیف است. اگر مشکل 
گل زدن حل نشود به طور حتم در هفته های 
بعدی نمی تواند نتایج دلخواه را به دست 
آورد. پرسپولیس باید در بازی های خانگی با 
2 فورواد بازی کند تا میانگین گلزنی خودش 

را بالا ببرد. 
پرسپولیس  هم گروهی  درباره    
با النصر عربستان در مسابقات لیگ 

قهرمانان آسیا، چه نظری دارید؟
 پرسپولیس پس از یک سال دوری از این 
رقابت ها، دوباره می تواند نماینده کشورمان 
در این مسابقات باشد، اما افسوس که فوتبال 
باقدمت ایران در سال 202۳ هیچ زیرساخت 
و امکاناتی در اندازه های آسیا ندارد تا میزبان 
تیم ها باشد. هم اکنون ورزشگاه آزادی وضعیت 
چمن و سکوهایش تاسف بار است و همچنین 
امکانات سیستم VAR هم نداریم. چطور 
می شود با این شرایط از حیثیت فوتبال ایران 
دفاع کرد؟ در حالی که 2۳ دوره به اصطلاح 
مسابقات لیگ حرفه ای را برگزار می کنیم و 
پول حرفه ای به بازیکنان و مربیان می دهیم، اما 
زیرساخت حرفه ای نداریم. دو تیم استقلال و 
پرسپولیس اجاره ورزشگاه آزادی را می دهند، 
اما نمی توانند برای بازی های شان تماشاگر 
داشته باشند. بلیت فروشی، حق پخش و موارد 
دیگر برای درآمدزایی باشگاه ها وجود ندارد و 
اسم فوتبال مان را حرفه ای هم گذاشته ایم. 
وجود این گونه مسائل به خاطر این است 
که هیچ کس به فکر رشد و پیشرفت فوتبال 

ایران نیست.. 

علی علیزاده 
 کارشناس فوتبال 

عزیزیان:
فوتبال ایران 

زیرساختی ندارد! 

انحلال کمیته پیشکسوتان وزنه برداری
 به دلیل حواشی مسابقات لهستان 

گزارش احساسی فیبا برای اسطوره؛ 

 آخرین رقص حدادی 
با   )FIBA فدراسیون  جهانی بسکتبال )
انتشار گزارشی احساسی، به تمجید از حامد 
حدادی، اسطوره بی تکرار تیم ملی بسکتبال 
ایران پرداخت. فیبا نوشت: »حامد حدادی نامی 
است که در بین طرفداران بسکتبال 
در سراسر جهان طنین انداز 
است. این نماد ایرانی دوران 
حرفه ای پرافتخاری داشته 
و اکنون نیز در یکی دیگر از 
جام جهانی های بسکتبال به 
کار خود ادامه می دهد. این 
بازیکن ۳8 ساله مدت ها 
است که جایگاه خود 
تاریخ بسکتبال  را در 
ایران تثبیت کرده است 
- اولین و تنها بازیکن 
ایرانی که در NBA بازی 
کرده است - حدادی چهار 
بار MVP کاپ آسیا شده و 

سه بار هم عنوان قهرمانی این رقابت ها را به 
دست آورده است. او همچنین در دو المپیک و 
اکنون نیز در چهارمین جام جهانی بازی کرده 
است. با این حال، چیزی که حدادی را واقعا قابل 
توجه می کند، تعهد بی دریغ او به بسکتبال است، 
حتی وقتی مصدوم است. حدادی در ابتدای سال 
دچار مصدومیت شدید از ناحیه آشیل پا شد که 
آرزوهای او برای حضور در این جام جهانی را به 
تردید انداخت، اما او به هیچ وجه از تلاش برای 
حضور در تیم ملی درست نکشید. حدادی در 
این رابطه توضیح داد: بهبودی از دست این 
مصدومیت بسیار سخت بود. من 8 ماه پیش 
یک مصدومیت سخت از ناحیه آشیل پا داشتم 
و بهبودی این مصدومیت به این سرعت راحت 
نیست. اما پزشکم، خانواده ام، همسرم و سایرین 
هر روز مرا تحت حمایت قرار دادند و من هم واقعا 
سخت کار کردم تا به زمین باز گردم. من بسیار 
مفتخرم که در چهارمین جام جهانی و اینجا 
هستم تا به هم تیمی هایم و تیمم کمک کنم. 

البته حدادی چیزی فراتر از یک بسکتبالیست 
است. او با رهبری و فداکاری خود که الهام بخش 
بازیکنان جوان بی شماری در کشورش است، در 
واقع می توان او را نماد و الگوی تیم ملی ایران 
دانست. بنابراین، چه بازیکنی بهتر از حدادی 
وجود دارد که در دوره انتقال نسل بسکتبال 
ایران، به یک تیم جوان کمک کند؟ جای تعجب 
نیست که هم تیمی هایش از هر ثانیه حضور او 
لذت می برند. تعهد حدادی به توسعه نسل بعدی 
بسکتبالیست های ایرانی گواهی بر شخصیت 
و عشق بزرگ این اسطوره به این ورزش است. 
دستاوردها نیز گویای بزرگی این ستاره هستند، 
اما این فداکاری و انعطاف پذیری اوست که او را 
واقعا متمایز می کند. حدادی به رغم بهبودی از 
یک مصدومیت بزرگ، اینجا است و همچنان 
همه چیز را در زمین کنار گذاشته است - حدادی 
می داند که این آخرین جام جهانی او است و از 
هر لحظه لذت می برد. اسطوره بسکتبال ایران 
در رابطه با این موضوع نیز گفت: این آخرین 
جام جهانی من است، بنابراین می خواستم برای 
بازی اینجا باشم. هم تیمی هایم می گویند این 

آخرین رقص است.«

شاهین بیانی کاپیتان پیشین تیم فوتبال استقلال معتقد 
است، اختلاف بین جواد نکونام و علی خطیر در نهایت به ضرر این 

باشگاه تمام می شود. 
   پیروزی خانگی 

شاهین بیانی در گفت وگو با تسنیم درباره دومین پیروزی 
خانگی استقلال در فصل جدید مقابل استقلال خوزستان اظهار 
داشت: استقلال سه امتیاز حساس خانگی را به دست آورد و بازی 
با برنامه و خوبی را به نمایش گذاشت. فکر می کنم حق استقلال 
بود که به پیروزی برسد. البته نباید از این موضوع غافل باشیم که 
استقلال خوزستان هم فوتبال خوبی بازی کرد و در چند صحنه 
می توانست حتی به گل برسد که با بدشانسی مواجه شدند. 
اتفاق خوبی که برای استقلال رقم خورد این بود که این تیم 
دروازه اش را بسته نگه داشت، این موضوع می تواند باعث بالا رفتن 
اعتمادبه نفس بازیکنان شود و در بازی های بعد به کمک تیم بیاید. 

   حداقل گل 
وی درباره این موضوع که استقلال در دو بازی خانگی اش 
با حداقل گل به پیروزی رسیده است، گفت: استقلال در 
یارگیری خوب عمل نکرده است و مشکلاتی که به وجود آمد 
و کم کاری هایی که صورت گرفت، باعث شد دست نکونام خالی 
بماند. ما فقط در باشگاه وعده و وعید شنیدیم و هنوز هم می بینیم 
که بدهی ها باقی مانده و چیزی حل نشده است، یعنی نه بدهی ها 
را پرداخت کردیم و نه توانستیم بازیکنان مدنظر کادر فنی را به 

خدمت بگیریم. در این شرایط باید از تیم حمایت کنیم تا به 
موفقیت برسد. 

   غیبت تماشاگران 
پیشکسوت باشگاه استقلال با انتقاد از غیبت تماشاگران در 
ورزشگاه آزادی، تصریح کرد: فوتبال بدون حضور تماشاگران 

هیچ لذتی ندارد و بازیکنان انگیزه ای برای بازی کردن پیدا 
نمی کنند. متأسفانه برنامه ریزی مدیران ما غلط است، 

زمانی که لیگ تعطیل بود تصمیمی برای تعمیر و 
بازسازی سکوهای ورزشگاه آزادی نگرفتند و به 
محض شروع بازی ها کار بازسازی ها هم آغاز شد. من 
امیدوارم که هرچه زودتر از این شرایط عبور کنیم و 
شاهد برگزاری بازی های استقلال و پرسپولیس با 

حضور هواداران باشیم، یکی از دلایلی که 
بازی های استقلال و پرسپولیس کم 

گل می شود همین عدم حضور 
هواداران شان است. 

و  خطیر  اختلاف     
نکونام 

به  واکنش  در  بیانی 
اختلافی که بین خطیر 
دارد  وجود  نکونام  و 
این  است  ممکن  و 

موضوع روی عملکرد استقلال هم تأثیرگذار باشد، خاطر نشان 
کرد: قطعا دود اختلاف بین نکونام و خطیر  به چشم استقلال 
می رود. کار خیلی ساده است، اگر آقایان نمی توانند کار کنند و 
گره ای از کار را باز کنند خیلی راحت کنار بروند و بگذارند کسانی 
که می توانند کار کنند، بیایند. در حال حاضر خطیر بیشتر از یک 
ماه است که به استقلال آمده، اما ما ندیدیم که کار 
مثبتی در این مدت صورت گرفته باشد. اینکه 
کاری صورت نگرفته است نشان می دهد 
برخی ها بود و نبودشان فرقی نمی کند. 
وی در پایان گفت: نکونام قبل از بازی با 
استقلال خوزستان گفت که من بازیکن 
جدیدم را نیاز داشتم، اما یکباره دیدم که 
بازیکنم سر از نساجی درآورد. همان طور 
که سرمربی تیم گفت می خواهند کاری 
کنند که او از استقلال برود، در حالی 
که در این چهار هفته و در چنین 
شرایطی نکونام خوب نتیجه 
گرفته است. سؤال ما این است 
که چرا مدیریت باشگاه کاری 
دغدغه های  تا  نمی کند 
کادر فنی و بازیکنان کم 

شود؟

مهاجم الکویت به اردوی تیم فوتبال امید ایران برای حضور در دور 
اول انتخابی المپیک پاریس دعوت شد. 

به گزارش مهر، فدراسیون فوتبال ایران با ارسال نامه ای به باشگاه 
الکویت کویت خواستار حضور علی پوردارا در اردوی تیم فوتبال امید 
ایران شد. مهاجم الکویت که در دیدار اخیر این تیم مقابل الکاظمه یک 
گل و یک پاس گل داد قرار است یکشنبه هفته آینده با پرواز از کویت به 
تاشکند ازبکستان در اردوی تیم زیر 2۳ سال ایران شرکت کند. او که در 

اردوی آخر تیم فوتبال امید در ترکیه نیز حضور داشت پس از عملکرد 
مطلوب در الکویت توانست بار دیگر نظر رضا عنایتی را به خود جلب 
کند تا به عنوان بازیکنی دوملیتی که مادری کویتی و پدری ایرانی دارد 

بتواند برای تیم امید ایران بازی کند. 
تیم فوتبال زیر 2۳ سال ایران 12 شهریور راهی تاشکند می شود 
و به ترتیب در روزهای 15، 18 و 21 شهریور به مصاف هنگ کنگ، 

افعانستان و ازبکستان خواهد رفت. 

بازیکن کویتی
 چشم عنایتی برای
 تیم فوتبال امید را گرفت

طارمیطارمی در میلان؟! در میلان؟!
 آرمان ملی: سال ها بعد از حضور مهدی رحمان رضایی در 
لیگ ایتالیا، سردار آزمون ابتدای هفته جاری به رم پیوست. 
این در حالی است که خبر حضور طارمی نیز در میلان شنیده 

می شود. 
   اول سردار 

چند روز قبل بود که باشگاه رم رسما از بازیکن ایرانی خود 
رونمایی کرد و این بازیکن پیراهن شماره 1۷ را به تن خواهد 
کرد. سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران رسما به عضویت 
تیم رم درآمد و پیراهن شماره 1۷ این تیم را به تن خواهد کرد. 
آزمون در مراسم معرفی خود گفت: توصیف احساساتی که دارم 
دشوار است. من در حال ورود به یکی از معتبرترین باشگاه ها در 
صحنه بین المللی هستم و اینکه بتوانم با پیراهن رم به عنوان 
قهرمانی دست پیدا کنم، یک رویا است. او ادامه داد: سال گذشته 
توانستم در المپیکو به میدان بروم و می توانم بگویم که در دوران 
حرفه ای ام هرگز چنین هواداران پرشوری را ندیده بودم. اکنون 
نمی توانم صبر کنم تا بتوانم برای آن ها و برای اهدافی که پیش رو 

داریم بجنگم. 
   تاتنهام 

اوایل هفته در خصوص احتمال حضور طارمی در لیگ 
جزیره صحبت هایی مطرح شد. تاتنهام جانشینی برای هری 
کین انتخاب نکرده است. با وجود اینکه آن ها یک مهاجم گلزن 
را از دست داده اند هنوز فرصت دارند که یک بازیکن مناسب را 
جذب کنند. کالچومرکاتو دوباره گمانه زنی ها در مورد بازیکنی 
که تاتنهام در تابستان امسال به او چشم دوخته، برانگیخته است. 
این نشریه ایتالیایی مدعی است اسپرز می تواند برای خرید 
مهدی طارمی از پورتو اقدام کند. ظاهرا هنوز مسیر انگلیس 
برای این بازیکن ۳1 ساله باز است که مشتریانی در لیگ برتر و 
به ویژه تاتنهام دارد. با این حال، یک مانع احتمالی برای اسپرز و 
هر مشتری دیگری در رابطه با جذب طارمی وجود دارد. ظاهراً، 
از آنجا که پورتو تنها 85 درصد از حق فروش این بازیکن را در 
اختیار دارد، می خواهد این مهاجم را با بالاترین قیمت ممکن 
بفرشد. طبق گزارش ها، آنها 25 تا ۳0 میلیون یورو می خواهند و 
هیچ باشگاهی در تابستان امسال چنین پیشنهادی برای خرید 
طارمی ارائه نکرده است. به عنوان مثال، میلان ظاهراً 15 میلیون 
یورو به اضافه پاداش ارائه کرده بود. تاتنهام با وجود در اختیار 
داشتن ریچارلیسون و آلخو ولیز باز هم می تواند در تابستان 
امسال مهاجم جذب کند. طارمی علاوه بر تجربه بازی در اروپا، 

پتانسیل مناسبی برای گلزنی دارد. او بیش از ۳00 بازی 
رسمی در سطح باشگاهی، و همچنین ۶۶ بازی و ۳۳ گل 

ملی در تیم ملی ایران دارد. طارمی فصل گذشته در 51 
بازی، ۳1 گل زد و 14 پاس گل به ثبت رساند. او به 

طور میانگین در هر بازی روی یک گل اثر داشته 
است. با این حال، مطمئناً تاتنهام نمی خواهد 
برای مهاجمی در ۳0 سالگی بدون تجربه قبلی 

در لیگ برتر، هزینه  بالایی را بپردازد. 
   میلان؟

مهدی طارمی ستاره ایرانی پورتو در آستانه انتقال به میلان 
قرار دارد. در همین رابطه ساشا تاولیری خبرنگار بلژیکی اعلام 
کرد بر اساس پیشنهاد 20 میلیون یورویی )شامل پاداش( که 
توسط مقامات روسونری ارسال شده بود، بین پورتو و میلان 

برای توافق شد. آخرین جزئیات باید اکنون به عنوان ساختار 
پرداخت مشخص شود. همچنین نیکولا شیرا خبرنگار ایتالیایی 
در جدیدترین توئیت نوشت: میلان کاملا مطمئن است که 
انتقال مهدی طارمی را از پورتو نهایی می کند. میلان و عواملش 
به این معامله خوشبین هستند. ستاره ایرانی در ۳ فصل گذشته 
برای پورتو درخشش بی نظیری داشت. طارمی در فصل گذشته 
با به ثمر رساندن 22 گل آقای لیگ برتر پرتغال شد به همین 
خاطر مشتریان زیادی را پیدا کرد. از سوی دیگر در همین رابطه 
فابریزیو رومانو خبرنگار. مطرح و معتبر نقل و انتقالات خبر داد 
همچنان که انتظار می رفت پیشنهاد رسمی میلان به ارزش 15 
میلیون یورو با شرایط پرداخت خوب برای جذب مهدی طارمی 

به دست پورتو رسید. 
   نظر سرمربی میلان

استفانو پیولی در پی برتری 4 بر یک شنبه شب گذشته 
 A شاگردانش مقابل تورینو در چارچوب هفته دوم سری
ایتالیا، در گفت وگو با شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت 
ایتالیا« گفت: همان طور که ژیرو گفت قطعاً هدف ما به چالش 
کشیدن خودمان هم در سری A و هم در لیگ قهرمانان اروپا 
است. ما بابت عملکردی که از خود در این بازی ارائه دادیم، 
راضی هستیم، چون گام های رو به  جلویی نسبت به بازی 
اول مان برداشته ایم. ما باید به شناخت از یکدیگر ادامه دهیم 
و تیمی متحدتر شویم اما با این حال ما شروع خوبی در فصل 
جاری داشته ایم. سرمربی میلآنکه در پنجره نقل وانتقالات 
تابستانی جاری تاکنون ۹ بازیکن جدید به ترکیب تیمش 

اضافه کرده، صحبت های خود را این طور ادامه داد: ما بازیکنانی 
با ویژگی های مدنظرمان را به خدمت گرفتیم که ذهنیتی 
هجومی و رویکردی فعال دارند. این روش بازی روش بازی 
همیشگی ما بوده که گاهی اوقات بهتر جواب داده و گاهی 
اوقات هم نه اما ما هرگز تمرکزمان روی بازی دفاعی و استفاده 
از ضدحملات نبوده است. فشاری که مهاجمان ما در این 
دیدار بر حریف وارد کردند، به ما در دفاع هم کمک کرد. وی 
همچنین در واکنش به گزارش های منتشر شده مبنی بر اینکه 
باشگاه میلان به دنبال این است تا پیش از بسته شدن پنجره 
نقل وانتقالات تابستانی جاری یک مهاجم جدید از جمله 
مهدی طارمی را به خدمت بگیرد تا به نوعی بتوانند در مقاطعی 
به اولیویه ژیرو استراحت بدهد، اظهار داشت: ژیرو بازیکن 
فوق العاده ای است اما اگر ما می خواهیم در دو تورنمنت رقابتی 
باشیم، هیچ بازیکنی نمی تواند صد درصد تضمین کند که کل 
فصل می تواند بازی کند. هرچه گزینه های بیشتری داشته 
باشیم، بهتر است. ما طبق شرایط فعلی تیم کاملی هستیم، 
اما اگر اتفاقی )در نقل وانتقالات( بیفتد، باشگاه تصمیم خواهد 
گرفت که چه کاری انجام دهد. پیولی ادامه داد: ما همچنین 
گزینه های جایگزین داریم به عنوان مثال، پولیشیچ می تواند 
پشت سر ژیرو بازی کند. اجازه دهید در حال حاضر تلاش کنیم 
تا کمی ثبات داشته باشیم و این کارها را به طور منظم انجام 
دهیم، اما همیشه داشتن گزینه های مختلف برای مربی یک 
مزیت است. این گروه بزرگی از بازیکنان است که می توان با آنها 
کار کرد. آنها آماده هستند تا خود را به طور کامل برای تیم فدا 

کنند و می توانیم تیم را روی این پایه آن بنا کنیم. 

بیانی: بود و نبود برخی افراد در استقلال فرقی نمی کند! 


